
 

 

                           

  

Fråga till Kommunstyrelsens ordförande Hans Lindberg: 
 

Vad kommer du att göra för att 

säkerställa FÖRETRAFIK TILL HOLMÖN 
 
Att säkerstämma en fungerande färjetrafik till Holmön de kommande åren har 
varit en återkommande fråga under flera år. 

Vi har från Umeå kommuns sida upprepade gånger framfört till Trafikverket att vi 
förutsätter att man från myndighetens sida följer andemeningen i 
regeringsbeslutet från 2007. 

 
Senast var det i vintras som akuta problem uppstod med beskedet från 

Färjerederiet om att man ej längre avsåg att upprätthålla färjetrafiken vintertid. 
 
Något som temporärt hanterades i vintras och en arbetsgrupp är tillsatt för att i 

en form av trepartssamverkan arbeta tillsammans för att hitta lösningar för 
framtiden. 

 
Men precis då man inte längre trodde det kunde bli värre, så får färjan 

motorhaveri! 
 
Dessutom har Trafikverket meddelat att man ej heller kommer ha beredskap att 

sätta in extraturer under sommaren om det uppstår behov av ökad 
transportkapacitet till ön.  

 
Min bedömning är att vi (Umeå kommun) inte kan vänta längre på att den 
trepartssamverkan som planerats för att diskutera framtiden för Holmötrafiken 

kommer på plats, utan det måste ageras nu.  
 

Trafikverkets brist på engagemang i frågan om Holmötrafiken måste få ett slut 
och Holmön, Holmöborna och alla andra berörda behöver långsiktighet för 
framtiden. 

 
 

Mina frågor till Hans Lindberg är därför: 
 

1. Kommer du i närtid agera för att upplysa Trafikverket om det oacceptabla i 

nuvarande situation? 
2. Om ja, vad avser du att göra? 

 
 
Mattias Larsson, Centerpartiet 


